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W swoim wystąpieniu 
poseł Uściński przedstawił za-
łożenia projektu, jednocześnie 
informując, że jego obecność 
na spotkaniu jest początkiem 
spotkań i konsultacji w związ-
ku z wprowadzaną ustawą. Z 
wypowiedzi parlamentarzysty 
wynika, że jednym z głównych 
celów ustawy będzie lepsze sko-
munikowanie Warszawy z są-
siednimi 33 gminami, których 
mieszkańcy codziennie dojeż-
dżają do stolicy do pracy bądź 
do szkoły. Po wejściu w życie 

ustawy pod zarządem metro-
polii będą również szpitale, co 
pozwoli na dodatkowe ich dofi-
nansowanie. 

Burmistrzowie Kobyłki, 
Zielonki, Marek zwracali się o 
doprecyzowanie spraw związa-
nych z komunikacją, planami 
zagospodarowania przestrzen-
nego, jak również sprawy loka-
lizacji inwestycji związanych z 
funkcjonowaniem metropolii 
na terenie ich gmin.

Burmistrz Radzymina, 
które to miasto według pla-

nów miałoby być stolicą no-
wego powiatu złożonego z 
tych gmin, które nie znalazły 
się na liście 33 gmin obję-
tych metropolią, zaapelował 
o przyłączenie miejscowości 
do aglomeracji argumentując, 
iż jest to szansa na rozwój Ra-
dzymina. Podobnie wójtowie 
Poświętnego, Dąbrówki, Ja-
dowa, Strachówki oraz bur-
mistrz Tłuszcza, wyrazili wolę 
przyłączenia do metropolii i 
prosili o uwzględnienie w cza-
sie konsultacji społecznych 

tego postulatu o akces do no-
wej jednostki. Wiadomo jed-
nak, że nie jest możliwe, aby 
metropolia swoim zasięgiem 
objęła całe tereny powiatów 
wokół Warszawy, bo zaprze-
czyłoby to idei metropolii. 

Na razie niewiadomych 
jest znacznie więcej, np. nie-
pokoić może przyszłość po-
wiatu wołomińskiego. 

red.

Więcej o projekcie ustawy 
na str. 2, 4, 5

Emocje sięgają zenitu
Starosta, przewodniczący rady powiatu, burmistrzowie i wójtowie, radni powiatowi oraz … atmosfera oczekiwania. Tak wy-
glądał początek spotkania w starostwie wołomińskim, zwołanego w piątek 3 lutego po południu. Na spotkanie władz powiatu z 
burmistrzami został również zaproszony Piotr Uściński. Spotkanie dotyczyło złożonej właśnie do sejmu ustawy metropolitalnej, 
która wywołuje wiele emocji, nie tyle wśród mieszkańców, ile głównie wśród samorządowców z okołowarszawskich gmin. 

Ustawa metropolitalna

Pani Burmistrz, za nami już 
dwa lata Pani kadencji…
To prawda. Dwa lata pracy dla 
naszego Wołomina to piękny 
czas, ale też zawrotne niekiedy 
tempo. W tym numerze infor-
matora podsumowujemy to, co 
udało się zrobić – mamy sukcesy.

Ale są też problemy. Sprawa 
tzw. RIPOKa, czy bardziej 
ogólnie Miejskiego Zakładu 
Oczyszczania jest wciąż otwar-
ta i budzi ogromne emocje… 
Jest też „afera internetowa”.

Na półmetku 
krótka rozmowa z burmistrz Elżbietą Radwan

Trudno się dziwić. Inwestycja 
w Starych Lipinach to skandal! 
Nieprofesjonalnie zaplanowa-
ny i prowadzony projekt wpę-
dził MZO w kłopoty. Podobnie 
projekt internetowy, który też 
odziedziczyłam po moim po-
przedniku.

No dobrze, ale czy ktoś ponie-
sie konsekwencje?
Osoby za to odpowiedzialne zo-
stały odsunięte, więc w pewnym 
sensie już się to stało. Teraz pró-
bują się wybielać, co w sumie jest 
zrozumiałe – nie spodziewam 
się po nich odwagi cywilnej. Ale 
poczekajmy do wyników audytu 
budowlanego, to już kwestia dni. 
Komplet dokumentów pozwoli 
nam podjąć dalsze kroki i wtedy 
niektórym „łyso” może się zro-
bić…

(dokończenie na str. 6)

Elżbieta Radwan, burmistrz Wołomina
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Co z tą metropolią?

Zapraszam do mojego Biura Poselskiego: 
Ząbki ul. Wojska Polskiego 1 lok. 107, 

po uprzednim umówieniu telefonicznym pod nr tel. 731 970 077.

Spotkanie organizacyjne, w 
którym uczestniczyło ponad 30 
osób, prowadzili: Artur Kon-
rad – prezes Stowarzyszenia 
Łagierników Żołnierzy Armii 
Krajowej, Piotr Rzewuski z So-
lidarności Walczącej Mazowsze 
oraz Ryszard Madziar jako peł-

nomocnik organizacji obcho-
dów w powiecie wołomińskim. 
– W tym roku przyjeżdżają do 
nas żołnierze Armii Krajowej z 
Białorusi i Litwy, przyjeżdżają 
do nas, żeby podziękować za 

to, że im pomagamy. To powiat 
wołomiński pierwszy ruszył z 
pomocą dla Żołnierzy Wyklę-
tych, co roku tych darów jest 
więcej. Ale my też chcemy im 
podziękować, za ich trud funk-
cjonowania, codziennego życia 
na Kresach. Tegoroczne obcho-

dy muszą być dużym wydarze-
niem, żebyśmy mieli satysfakcję, 
że oddaliśmy hołd wszystkim 
Żołnierzom Wyklętym, i ży-
wym, i tym pomordowanym – 
powiedział prezes Konrad. 

Najważniejszymi punk-
tami obchodów będą: msza 
św. w Bazylice Św. Trójcy w 
Kobyłce w intencji poległych 
i pomordowanych Żołnierzy 
Niezłomnych; złożenie kwia-
tów przy katowni NKWD przy 
ul. Piaskowej w Wołominie; 
główne uroczystości przy po-
mniku Armii Krajowej i Pol-
skiego Państwa Podziemnego 
przy ul. Wiejskiej w Warszawie. 
Zaplanowano również licz-
ne spotkania kombatantów z 
młodzieżą z powiatu wołomiń-
skiego, poza tym, w obchodach 
weźmie udział także młodzież 
ze wschodnich terenów Polski. 
Prezes Konrad przypomniał, 
że zawsze najważniejszą rolę w 
uroczystościach takich jak ob-
chody Dnia Pamięci Żołnierzy 
Wyklętych odgrywają komba-
tanci. Ta idea będzie przyświe-
cała także podczas najbliższych 
obchodów.  Red.

Chcemy im podziękować
Przed obchodami Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych

W ubiegłym tygodniu (3.02) w Wołominie odbyło się spotkanie osób, instytucji i organizacji 
zainteresowanych współpracą ze Społecznym Komitetem Organizacyjnym Obchodów Narodo-
wego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Tegoroczne obchody mające na celu upamiętnienie 
Żołnierzy Wyklętych, które przypadają 25 lutego, będą miały wyjątkowy charakter ze względu 
na obecność polskich kombatantów z terenu obecnej Białorusi i Litwy oraz patronat honorowy 
Prezydenta RP. 

Sprostowanie
W numerze 2(267) Mojej Gazety Regionalnej z 26 stycznia br. w artykule: "Jak burmistrz z zastępcą" wkradł 
się błąd. W zdaniu: „Po tym, jak burmistrz Golónka zwrócił jej na ten fakt uwagę, wiceburmistrz Augusty-
nowicz, mimo że zarzuty te uznała za niezasadne, postanowiła wypowiedzieć umowę na korzystanie z ry-
czałtu i zwrócić otrzymane z tego tytułu pieniądze za rok 2016 do kasy urzędu. Mylnie napisano, że chodzi o 
zwrot pieniędzy za 2016 rok. Oczywiście chodziło o rok 2015, co zresztą wynika z cytowanej korespondencji. 
Wszystkich zainteresowanych przepraszamy. 

Redakcja Mojej Gazety Regionalnej

Emocje wzięły górę w 
dyskusji nad ustawą me-
tropolitalną. Płomienne 
wystąpienia polityków 
opozycji i związana z tym 
kampania dezinformacji, 
kłamstw i niedomówień 
zdaje się odbierać nie-
którym samorządowcom 
rozum. Radni Warszawy 
chcą nawet wydać 3-5 mln 
zł na referendum, chcą za-
dać ludziom pytanie, które 
nie oddaje w ogóle założeń 
ustawy. Mam nadzieję, że 
to w końcu minie, a tym-
czasem zachęcam do prze-
czytania projektu ustawy 
i zapraszam do sporu na 
argumenty merytoryczne. 
Postaram się przybliżyć 
Państwu najważniejsze, w 
moim przekonaniu, zało-
żenia tej ustawy. 
1. Gminy podwarszawskie 
zachowają pełną niezależ-
ność
Ustawa o samorządzie 
gminnym dalej będzie 
obowiązywać w gminach 
podwarszawskich. Każda z 
nich zachowa wszelkie do-
tychczasowe uprawnienia 
i obowiązki. Mieszkańcy 
dalej będą wybierali bur-
mistrza i radę. A burmistrz 
i radni będą uchwalali bu-
dżet i będą go (niezależnie 
od władz metropolii) rea-
lizować, uchwalać podatki 
i opłaty lokalne, tworzyć 
miejscowe plany zagospo-
darowania. Nazwy ulic po-
zostaną te same, pozostaną 
tablice z nazwami miejsco-
wości na granicach, nie bę-
dzie żadnych wymian do-
wodów osobistych itd. 
2.  Metropolia będzie rea-
lizowała zadania powiatu
W granicach metropolii 
nie będzie już podziału na 
powiaty, ale w obecnych 
urzędach powiatowych bę-

dzie nadal można załatwić 
wszelkie sprawy w dotych-
czasowym zakresie – staro-
stwa staną się delegaturami 
metropolii. Prezydent me-
tropolii będzie pełnił rolę 
starosty w całej metropolii. 
3. Zmniejszymy liczbę 
biurokratów
Zamiast oddzielnych rad 
powiatów (w sumie setek 
radnych w obecnym ukła-
dzie) będzie tylko jedna, 
wspólna 50-osobowa rada 
na poziomie metropolii. 
Funkcję zarządów powia-
tów (obecnie po 5 osób w 
każdym powiecie podwar-
szawskim) przejmie prezy-
dent metropolii. Rada War-
szawy zostanie odchudzona 
z obecnych 60 do 31 rad-
nych. Dodatkowo uważa-
my, że Prezydent Warszawy 
może pełnić jednocześnie 
funkcję burmistrza gminy 
Warszawa, w ten sposób 
odpada nam kolejne stano-
wisko wraz z całym urzę-
dem i pracownikami. W 
skali całej metropolii będą 
to coroczne duże oszczęd-
ności, które będzie można 
przeznaczyć na rozwój np. 
systemu transportu pub-
licznego.
4.  Wspólne zarządzania 
publicznym transportem 
zbiorowym
Warszawski ZTM przejmie 
od gmin podwarszawskich 
obsługę wszystkich linii 
autobusowych, wszelkie 
umowy na wspólny bilet 
czy wewnątrzgminne busy. 
Wspólne zarządzanie ca-
łym systemem spowoduje 
poprawę jakości obsługi, 
racjonalizację tras autobu-
sów, stworzenie nowych 
potrzebnych linii, jeden 
bilet na całą metropolię, w 
przyszłości pozwoli wycho-
dzić poza granice gminy 
Warszawa z liniami tram-
wajowymi czy metrem. 
Wszystkie gminy będą 
partycypować w kosztach 
funkcjonowania systemu 
na sprawiedliwych zasa-
dach. Bez przepychanek i 
niepewności co do trwało-
ści umowy. Zasadniczo nikt 
na tym nie straci, a wszyscy 
zyskają. Zyskamy dobry sy-
stem transportu publiczne-
go, mniej samochodów w 

centrum Warszawy, mniej-
sze korki, więcej wolnych 
miejsc parkingowych i 
czystsze powietrze. 
5. Dobra koordynacja rea-
lizacji inwestycji powiato-
wych i wojewódzkich
Metropolia będzie zarzą-
dzała drogami powiatowy-
mi i wojewódzkimi. Nie 
powtórzy się więc sytuacja 
zupełnego braku koordy-
nacji inwestycji pomię-
dzy różnymi podmiotami, 
wszyscy widzimy jak brak 
koordynacji remontu drogi 
631 (Żołnierska) na od-
cinku Zielonki i Warszawy 
wydłużył całą przebudowę. 
Inny przykład. Władze Zą-
bek nie mogą się doprosić 
wiaduktu nad torami na 
drodze 634 (ul. Łodygowa). 
A obecny przejazd przez 
tory jest dokładnie na gra-
nicy Warszawy i w obec-
nym stanie prawnym jego 
wybudowanie musiałoby 
być wspólną inwestycją 
władz Warszawy i woje-
wództwa mazowieckiego, a 
te od wielu lat nie potrafią 
zacząć rozmawiać na ten te-
mat. W ramach metropolii 
będzie dużo łatwiej zawal-
czyć o tę inwestycję i wiele 
podobnych.  
6. Gminy, które nie wejdą 
do metropolii, także zy-
skają
Choć mogą pojawić się 
trudności z tym, że zosta-
ną dołączone do sąsiednich 
powiatów (lub nowego 
powiatu radzymińskiego) 
to te gminy nie stracą. Zy-
skają bowiem perspektywę 
korzystania ze środków 
unijnych w kolejnych okre-
sach programowania UE. 
Zmiany granic powiatów 
spowodować muszą zmianę 
w zakresie obszarów staty-
stycznych, w których liczy 
się zamożność regionów. 
Dziś Warszawa wraz z po-
wiatami podwarszawskimi 
jest wyłączona z Mazowsza, 
aby statystycznie bogat-
si mieszkańcy metropolii 
nie zawyżali wskaźników 
w całym województwie. 
Gminy, które zostaną poza 
metropolią, dołączą do tej 
biedniejszej statystycznie 
części Mazowsza, która bę-
dzie jeszcze przez wiele lat 
korzystała ze środków unij-
nych. 

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Redakcja Mojej 
Gazety Regionalnej 
poszukuje osoby do 

pozyskiwania reklam. 

Tel. 793 10 36 35
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Fundacja 
„Nowa Zielonka” 

w akcji

Grota solna i sauna parowa już wkrótce

Dzięki inicjatywie Fundacji „Nowa Zielonka” Marcin otrzymał 
nowy wózek

Prezes Fundacji „Nowa Zie-
lonka” Jadwiga Wójcik

To nie pierwsza inicjaty-
wa Fundacji: w maju ubiegłe-
go roku w wyniku akcji „Wal-
czymy o uśmiech Marcina” 
udało się uzbierać środki na 
zakup nowego wózka dla nie-
pełnosprawnego mieszkańca 
Zielonki oraz opłacenie jego 
rehabilitacji. Podczas balu w 
2016 roku zebrano środki dla 
jednej z rodzin znajdującej się 
w trudnej sytuacji życiowej. 
Fundacja była też współor-
ganizatorem akcji mającej 
na celu zebranie środków na 
leczenie pani Wiesławy cho-
rej na stwardnienie rozsiane. 
W grudniu ub. roku Funda-
cja dzięki dofinansowaniu 
z Urzędu Miasta Zielonka 
zorganizowała wycieczkę do 
Zakopanego dla osób w wieku 
50+.

Już po raz czwarty Fundacja „Nowa Zielonka”, zorganizowała 
bal charytatywny, którego celem była pomoc rodzinie znajdu-
jącej się w trudnej sytuacji materialnej. Bal pod hasłem: „Lata 
20-te, lata 30-te” odbył się w sobotę 28 stycznia w gościnnych 
salach Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce. Jednym ze 
sponsorów wydarzenia była firma „SłomskiDevelopment.

Fundacja Nowa Zielonka 
powstała z inicjatywy czterech 
kobiet: Prezes Jadwigi Wój-
cik, Bożenny Gruszczyńskiej, 
Grażyny Słomskiej i Jadwigi 
Bartczak. 

Założycielki Fundacji, 
kobiety aktywne, z powodze-
niem prowadzące swój biznes, 
działające od lat społecznie i w 
samorządzie, pragną podzielić 
się swoją wiedzą i doświad-
czeniem, chcą służyć społe-
czeństwu Zielonki poprzez 
realizację projektów dedyko-
wanych dla wszystkich grup 
wiekowych. 

Główne założenia funda-
cji to poprawa jakości życia 
w gminie w myśl hasła: „Tu 
mieszkam, tu zmieniam”, roz-
wój społeczeństwa obywatel-
skiego oraz stwarzanie rów-
nych warunków do rozwoju 
i edukacji wszystkich miesz-
kańców gminy, inspirowanie 
pomocy prawnej i doradztwa 
zawodowego dla osób poszu-
kujących pracy tak, aby mo-
gły tworzyć własne firmy oraz 
znajdować zatrudnienie. 

Misją Fundacji jest pro-
pagowanie patriotyzmu, dba-
łość o dziedzictwo narodowe, 
utrwalanie pamięci o trady-
cjach kulturowych, wychowa-
nie dzieci i młodzieży w inte-
gracji z pokoleniem srebrnego 
wieku. Fundacja promuje rów-
nież zdrowy styl życia. 

US

Jak poinformował kierow-
nik pływalni Dimitar Jugrew, 
obecnie dobiega końca I etap 
realizacji tego zadania. Obejmu-
je on przebudowę pomieszczeń 
wypoczywalni na grotę solną 
oraz zmianę układu kabin sau-
nowych tak, aby mogły powstać 
dwie sauny suche oraz jedna 
nowa sauna parowa. W następ-
nym etapie zostanie przebudo-
wana część szatni, w związku z 
potrzebą utworzenia szatni ro-
dzinnej z zespołem sanitarnym. 

Poza budową nowych po-
mieszczeń zaplanowano przebu-
dowę wewnętrznych instalacji 
technicznych oraz wykonanie 
niezbędnych izolacji. Prace te 
spowodowały opóźnienia w po-
stępie modernizacji pływalni, 
jednak są one konieczne, aby po 
jej zakończeniu wszystko funk-
cjonowało prawidłowo, a obiekt 
nie był narażony na zbyt szybkie 
zniszczenie.

Kierownik pływalni pod-
kreśla, że opóźnienia w realizacji 

I etapu nie spowodowały cał-
kowitego zastoju, wręcz prze-
ciwnie, pozwoliły już rozpocząć 
zadania z etapu II, czyli prze-
budowę szatni. Dlatego istnieje 
bardzo duża szansa, że osoby 
korzystające z pływalni będą 
mogły cieszyć się nową sauną 
parową oraz grotą solną już w 
najbliższym czasie.

Pływalnia w Wołominie już 
teraz cieszy się bardzo dużą po-
pularnością, nic dziwnego, po-
nieważ jest znakomicie wyposa-

żona i bogata w atrakcje dla osób 
w każdym wieku. Rozbudowa 
strefy odnowy biologicznej z 
pewnością przyciągnie jeszcze 
więcej zainteresowanych, ponie-
waż proponowane nowości mają 
nie tylko działanie prozdrowot-
ne, lecz również są znakomitym 
sposobem na relaks. 

Inwestorem jest Urząd 
Miejski w Wołominie, a nowe 
atrakcje będą dostępne w cenie 
biletu, z zachowaniem wszyst-
kich ulg.             Agata Bochenek

Wołomińska pływalnia OSiR „Huragan” już wkrótce rozszerzy swoją ofertę. Od kilku miesięcy trwają prace zmierzające do całkowitej 
modernizacji strefy odnowy biologicznej. Na czas prac strefa ta jest wyłączona z użytkowania. 
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Informacja 
Burmistrza Miasta  Ząbki
o ogłoszeniu pierwszego ustnego 
nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej, 
oznaczonej w ewidencji gruntów 
i budynków jako działka ewid. nr 45, 
obręb 0038,03-14, o pow. 0,0597 ha, 
położonej w Ząbkach przy 
ul. Broniewskiego, objętej księgą 
wieczystą nr WA1W/00002790/0.

Cena wywoławcza  – 385.000,00 zł*

*sprzedaż zwolniona z podatku VAT na mocy art. 43 ust. 1 pkt 10a 
ustawy o podatku od towarów i usług.

Data i godzina przetargu – 20.03.2017 r. o godz. 12.00  
Miejsce przetargu – Sala Konferencyjna Urzędu Miasta 
Ząbki, ul. Wojska Polskiego 10

Wadium – 20.000,00 zł; termin wpłaty wadium – 
15.03.2017r

Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłacenie 
wadium na konto Urzędu Miasta Ząbki: Bank Handlowy 
w Warszawie S.A. 35 1030 1016 0000 0000 9290 1041 - liczy 
się data wpływu na konto bankowe Urzędu Miasta.
Pełna treść ogłoszenia i szczegółowe informacje 
dostępne są na stronie bip.zabki.pl (w zakładce Przetargi) 
oraz w Referacie Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
Urzędu Miasta Ząbki, przy ul. Wojska Polskiego 10, 
tel. (22) 51-09-744/746.

Burmistrz Miasta Ząbki
Robert Perkowski

Redakcja 

Mojej Gazety 
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nawiąże 

współpracę 

z osobami 

zainteresowanymi 

redagowaniem 

tekstów 

o tematyce 

samorządowej. 

Tel. 793 10 36 35

           Powiat Wołomiński

STANOWISKO PO RP POWIATU WOŁOMIŃSKIEGO DOTYCZĄCE 
PROJEKTU USTAWY W SPRAWIE USTROJU M.ST. WARSZAWY

Projekt parlamentarzystów Prawa i Sprawiedliwości, pod którym podpisała się tylko JEDNA 
posłanka z Warszawy, ma wiele wad. Za podstawową uważamy brak konsultacji społecznych 
nad tą propozycją. Nikt nie zapytał o zdanie samorządowców, ani mieszkańców Warszawy i 
32 gmin w jej sąsiedztwie o ich oczekiwania, obawy i nadzieje związane ze współpracą w ra-
mach jednej metropolii. Nie odniósł się do obowiązującej od 1 stycznia 2016 r. ustawy z dnia 
9 października 2015 r. o związkach metropolitalnych. Propozycja nie zawiera rozwiązań dla 
likwidowanych powiatów, relacji z pozostałymi szczeblami samorządu. Nie ma w niej wyliczeń 
dotyczących kosztów i zysków powstania nowej metropolii. Jednocześnie propozycje powo-
łania nowych ciał przedstawicielskich i sposób ich wybierania nie respektują norm przedsta-
wicielskich i zasad zdrowego rozsądku. Można jedynie żałować, że posłowie z różnych stron 
Polski nie chcą wesprzeć Warszawy i Mazowsza, zmieniając zasady naliczania tzw. „janosiko-
wego”, a przypisują sobie prawo do organizowania nam życia wedle swojego „widzimimisię”, nie 
uwzględniając naszych racji. 
Poselski projekt ustawy o ustroju m.st. Warszawy jest zaprzeczeniem istoty samorządności. Po 
prawie 27 latach od pierwszych wyborów demokratycznych do samorządu, musimy bronić jego 
niezależności przed zakusami władz centralnych.
Świadomi wyzwań stojących przed dynamicznie rozwijającą się Warszawą, która jest centrum 
politycznym, finansowym, kulturalnym i oświatowym kraju, a także wobec ścisłej relacji ze sto-
licą wszystkich gmin w jej pobliżu, czujemy się w obowiązku zaprotestować przeciw wykorzy-
stywaniu naszych małych ojczyzn i ich mieszkańców do politycznej batalii o urząd Prezydenta 
m.st. Warszawy.
Chcemy, zgodnie z ideą samorządności współdecydować o losach naszych miejscowości na 
podstawie rzetelnej, wielostronnej kampanii informacyjnej, podczas konsultacji społecznych z 
udziałem wszystkich zainteresowanych stron. Opowiadamy się za referendami wszędzie tam, 
gdzie będą tego chcieli mieszkańcy.
Zwracamy się do parlamentarzystów, reprezentujących wszystkie miejscowości których doty-
czy projekt ustawy, o wzniesienie się ponad partyjne interesy i zapobiegnięcie wejściu w życie 
wadliwie przygotowanego prawa.
Będziemy razem z samorządowcami i wspólnotami mieszkańców bronić interesów naszych lo-
kalnych społeczności przed arogancją władzy. Nie damy odebrać sobie głosu. Nic o nas bez nas! 

Za Zarząd PO RP Powiatu Wołomińskiego
Tomasz Kalata
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Robert Perkowski, bur-
mistrz Ząbek 

Przedmiotowy projekt usta-
wy należy rozumieć jako 
ustawę o aglomeracji war-
szawskiej. Czytając to, co jest 
w niej napisane, nie czuję nie-
pokoju, wręcz przeciwnie. W 
Ząbkach praktycznie nic się 
nie zmienia, zachowujemy 
swoją autonomię, sami decy-
dujemy o inwestycjach, prio-
rytetach i kierunkach rozwo-
ju. Cały czas będziemy mieli 
swojego burmistrza i radę o 
tych samych kompetencjach. 
Zmieni się jedynie powiat, 
do którego przynależymy. 
Tu właśnie autorzy popełni-
li pewną nieścisłość, która 
spowodowała zamieszanie. 
Nową aglomerację albo ina-
czej super-powiat nazwali 
Miasto Stołeczne Warszawa. 
Dotychczasowa Warszawa 
będzie się nazywała gmina 
Warszawa. Naszym starostą 
będzie warszawski prezydent, 
u którego będziemy wyrabiali 

prawo jazdy, dowód rejestra-
cyjny czy ubiegali się o po-
zwolenie na budowę. 
Dużym plusem będzie to, że 
za transport na terenie tej 
nowej jednostki odpowiada 
jeden podmiot, nie będzie 
więc corocznych negocjacji, 
podwyżek, tego, że pociąg w 
Ząbkach raz jeździ w pierw-
szej strefie, potem w żadnej, 
a teraz w drugiej strefie. Po 
prostu komunikacja zbio-
rowa będzie miała jednego 
gospodarza. Jednego gospo-
darza będą miały również 
wszystkie drogi kategorii 
powiatowej i wojewódzkiej, 
więc w przyszłości nie będą 
zdarzały się takie inwestycje 
jak kawałek ul. Żołnierskiej 
dwujezdniowej a potem 
zwężenie, czy budowana w 
tym roku ulica Łodygowa w 
dwóch jezdniach tylko do 
granicy z Ząbkami, a dalej 
przewężenie od przejazdu 
kolejowego w stronę Ząbek i 
Wołomina.
Niestety, minusem jest to, że 
swoją pracę stracą starosto-
wie i radni powiatowi. Nieco 
się boję okresu przejściowe-
go, gdy dotychczasowe insty-
tucje stracą swoje kompeten-
cje, a nowe uzyskają. Trudno 
mi sobie wyobrazić, że od 
pierwszego dnia wszystko 
będzie funkcjonowało per-
fekcyjnie. 

O opinie na temat projektu nowej ustawy o ustroju 
m.st. Warszawy zapytaliśmy przewodniczącego Rady 
Powiatu Wołomińskiego i burmistrzów gmin. Poniżej 
ich wypowiedzi dla Mojej Gazecie Regionalnej:

Jacek Orych, burmistrz Marek 

My już jesteśmy częścią metro-
polii stołecznej. Ale nie poprzez 
prawne rozwiązania, lecz po-
przez praktykę samorządową. 
Tworząc system kanalizacji 
sanitarnej zdecydowaliśmy, że 
nie będziemy budować własnej 
oczyszczalni, tylko podłączymy 
się do warszawskiego syste-
mu ściekowego. Współpraca z 
Warszawą w tej materii jest bar-
dzo dobra. W ubiegłym roku 
doprowadziliśmy – po owoc-
nych rozmowach z ZTM – do 
wprowadzenia pierwszej strefy 
biletowej w Markach. W ten 
sposób rozwiązaliśmy problem 
droższych kosztów transportu 
zbiorowego dla naszych miesz-
kańców. Wreszcie w ramach 
ZIT-ów współpracujemy z są-

siednimi gminami – Warszawą, 
Ząbkami, Zielonką i Kobyłką 
– tworząc spójny system dróg 
rowerowych. Tych wspólnych 
przedsięwzięć może być więcej 
– np. przy pomyśle moderni-
zacji Alei Piłsudskiego w Mar-
kach, zamierzamy współpra-
cować z sąsiadującym z nami 
Radzyminem. Zachowujemy 
przy tym odrębność. I dobrze, 
bo my tu najlepiej orientujemy 
się w problemach i możliwości 
ich rozwiązania. 
Dyskusja na temat nowych 
rozwiązań metropolitarnych 
powinna odbywać się na spo-
kojnie. Tymczasem tempo 
wdrażania rewolucji (bo takie-
go słowa należy użyć) jest bły-
skawiczne. To, czego mi i wielu 
moim kolegom z samorządu 
brakuje, to konsultacji społecz-
nych. Nie wiem, jaki byłby ich 
wynik. Ale istotą demokracji 
jest to, że o kluczowe kwestie 
warto zapytać mieszkańców. 
W głosowaniu internetowym 
większość mieli przeciwnicy 
konsolidacji, w kampanii wy-
borczej też opowiadałem się 
za zachowaniem odrębności 
Marek jako miasta z bogatą hi-
storią. 

Janusz Werczyński, przewod-
niczący Rady Powiatu 

Projekt ustawy o ustroju War-
szawy zapowiada ogromne 
zmiany, które będą miały wpływ 
na życie mieszkańców podwar-
szawskich gmin. Proponuje się 
utworzenie superpowiatu war-
szawskiego oraz likwidację kil-
ku podwarszawskich powiatów, 
w tym powiatu wołomińskiego. 
Autorzy projektu zapowiadają, 
że zmiany wpłyną na podnie-
sienie jakości naszego życia, a 
niektórych z nas cieszy kusząca 
perspektywa uzyskania statusu 
mieszkańca stolicy. Korzyści te 
jednak są pozorne.
Inicjatorzy zmian słusznie 
wskazują, że utworzenie aglo-
meracji warszawskiej ułatwi 
organizację transportu zbioro-
wego na obszarze Warszawy i 
otaczających ją gmin. W mo-
jej ocenie to korzyść, dotyczy 
jednak problemu, z którym 
samorządy od pewnego czasu 
z powodzeniem sobie radzą. 
Pozostałe skutki projektowa-
nych zmian są zdecydowanie 
negatywne. W powiecie wo-
łomińskim jesteśmy liczącym 
się podmiotem, w aglomeracji 
warszawskiej problemy naszej 
małej społeczności będą zawsze 
będą ustępowały przed potrze-
bami stolicy. Dzisiejszy powiat 
jest miejscem rzetelnej deba-
ty osób zatroskanych o nasze 
wspólne dobro, w radzie super-
powiatu warszawskiego będą 
toczyły się spory politycznych 

adwersarzy mających na uwa-
dze interesy swoich partii.
Rozumiem, że proces integracji 
gmin okołowarszawskich ze sto-
licą jest nieunikniony. Powinno 
się to jednak odbyć na zasadach 
dających małym wspólnotom 
realny wpływ na zaspokajanie 
ich potrzeb. Potrzebny też jest 
czas na przygotowanie i dosto-
sowanie się do zmian. Projekt 
ustawy warszawskiej tych moż-
liwości nie daje. Nieuniknionym 
efektem jego wdrożenia będzie 
ograniczenie samorządności w 
rzetelnym znaczeniu tego słowa. 
Poza tym autorzy proponowa-
nych zmian nie dają odpowiedzi 
na pytania dotyczące podziału 
materialnego dorobku likwido-
wanych powiatów oraz przeję-
cia zaciągniętych zobowiązań. 
Do budowy aglomeracji trzeba 
się solidnie przygotować. Szcze-
gólny pośpiech może budzić 
uzasadnione wątpliwości o rze-
czywiste cele proponowanych 
zmian.
Trudno dziwić się osobom, któ-
re uważają projekt za polityczny. 
Przyłączenie gmin podwarszaw-
skich do stolicy niewątpliwie 
zmieni arytmetykę wyborczą. 
Nie jest dla mnie najważniejsze, 
kto będzie w następnej kadencji 
prezydentem stolicy. Najważ-
niejsza jest dla mnie przyszłość 
mojego rodzinnego miasta. Pro-
jekt metropolii w takim kształcie 
budzi jednak więcej obaw niż 
nadziei.

Elżbieta Radwan, burmistrz 
Wołomina

W sprawie projektu ustawy 
metropolitalnej mówimy zde-
cydowanie: nic o nas bez nas. 
Nie było żadnych konsultacji. 
Z ludźmi trzeba rozmawiać. 
Wszyscy na to zasługują i na 
tym polega demokracja, a nie 
na narzucaniu jedynie słusznych 
koncepcji.
Mamy pytanie do posła Sasi-
na dlaczego chce zlikwidować 
powiat wołomiński, w którym 
mieszka ćwierć miliona ludzi?
Likwidacja powiatów oznacza, 
że po paszport, czy dowód reje-
stracyjny mieszkańcy będą mu-
sieli jechać do Warszawy. Takich 
spraw powiatowych jest więcej. 
Demontaż sześciu powiatów bez 
żadnej dyskusji i konsultacji? 
Tak nie powinno być!

Poseł Sasin twierdzi, że ustawa 
jest między innymi po to, aby 
wzmacniać transport zbiorowy. 
Tymczasem wyłącza z projektu 
Podkowę Leśną i Radzymin. 
Proszę porównać aktualne linie 
autobusowe ZTM z listą gmin. 
Widać, że sprawa jest polityczna.
Poseł Sasin brał pieniądze woło-
mińskich podatników, jako do-
radca poprzedniego burmistrza, 
a teraz omija Wołomin szerokim 
łukiem. Blokując poprawki do 
budżetu państwa wyrzucił do 
kosza temat budowy Muzeum 
Bitwy Warszawskiej w Ossowie, 
który w 2013 roku sam lansował. 
Od ustawy posła Sasina nikt nie 
będzie miał bliżej do Warsza-
wy. Samorządy potrafią ze sobą 
współpracować i to się dzieje.
Osobiście uważam, że projekt 
poselski Sasina powinien zostać 
wycofany z Sejmu, a debata o 
rozwoju Warszawy powinna za-
cząć się na nowo, na zdrowych 
zasadach, z poszanowaniem 
prawa obywateli do współdecy-
dowania w sprawach, które ich 
bezpośrednio dotyczą. Gospo-
darzem nowego projektu powi-
nien być rząd i resort admini-
stracji. Konieczne są prawdziwe 
konsultacje społeczne.

Grzegorz Dudzik, burmistrz 
Zielonki 
Bardzo trudną do wytłuma-
czenia sytuacją jest sposób 

wprowadzania projektu ustawy 
do procedowania. Fakt, że sa-
morządy gmin, których w tak 
poważny sposób dotyczy usta-
wa, dowiadują się o zmianach 
z mediów, jest trudny do zrozu-
mienia. Do dziś nie dotarły do 
gminy żadne oficjalne informa-
cje od wnioskodawców. Dobrą 
praktyką jest, by zmiany ad-
ministracyjne w tak głębokim 
zakresie, na jakie wskazuje pro-
jekt ustawy o metropolii war-
szawskiej, były konsultowane z 
mieszkańcami gmin. Przedsta-

wiony projekt w istocie dotyczy 
likwidacji dotychczasowych 
podwarszawskich powiatów i 
utworzenia superpowiatu – m. 
st. Warszawy, jednak jego zapisy 
wskazują o możliwości ograni-
czania nieskrępowanej decyzji 
gmin w zakresie niektórych 
działań. Nagły sposób wpro-
wadzenia projektu powoduje, 
że wiele kwestii jest niedopre-
cyzowanych, to budzi niepokój. 
Potrzebne są pilne, szerokie 
konsultacje. 

Warszawa wielką metropolią?
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Porady Księgowo-Prawne

Z pamiętnika księgowego

Zero podatku
Pan Włodek prowadzi sklep z warzywami w mojej okolicy. Jest znany i lubiany w sąsiedztwie, na 
jego straganie wszystko jest zawsze świeże i tanie. Pan Włodek ze swojej działalności utrzymuje żo-
nę i dwóch nastoletnich synów. Jest uosobieniem solidności, nie ma długów, a podatki zawsze pła-
ci na czas.

Ostatnio Pana Włodka 
jakby coś trapiło, był jakiś 
pochmurny, więc zapytałem, 
co go trapi. Pan Włodek opo-
wiada: „Niedawno na gieł-
dzie spotkałem kolegę. Też 
prowadzi warzywniak. Tak 
staliśmy, piliśmy herbatę i ja 
zacząłem narzekać, że tyle 
państwu trzeba oddawać, że 
trudno jest… A on mi mówi, 
że w ogóle podatku nie płaci.. 
że zero dochodowego…”

Po krótkiej rozmowie z 
Panem Włodkiem poradzi-
łem mu to samo, co większo-
ści moim znajomym, którzy 
prowadzą biznes, a miano-
wicie udanie się po pomoc 
do najlepszych fachowców 
jakich znam, czyli do Kance-
larii Podatkowej Skłodowscy.

Dzisiaj zaszedłem do 
Pana Włodka po świeże wa-
rzywa i widzę, że humor mu 
dopisuje, a na mój widok 
biegnie z podziękowaniami 
i mówi: „Zgodnie z Pańską 
radą poszedłem do Skło-
dowskich i opowiadam swo-
ją sytuację, mówię, że płacę 
duże podatki, a kolega wcale. 
Poprosili o dokumenty i na 
dzień dobry słyszę „rozlicza 
się Pan podatkiem liniowym, 
czyli 19% i żadnych ulg. To 
błąd przy Pana dochodach”. 
Próbowałem tłumaczyć, że 
przynajmniej wiem ile za-
płacę i nic mnie nie zasko-
czy. Po dokładnym zbadaniu 
mojej sytuacji powiedziano 
mi, że powinienem rozliczać 
się razem z moją niepracu-

jącą formalnie małżonką, do 
tego dochodzą ulgi na dwoje 
dzieci, ZUS, zdrowotne i inne 
stałe koszty. Po odliczeniu od 
mojego dochodu wszystkich 
ulg, okazało się, że nie za-
płacę żadnego podatku - ani 
grosza, tak jak mój kolega. 
Bardzo się ucieszyłem i od 
razu zamieniłem moją „tanią 
księgową”, która mi ani sło-
wa o tym nie powiedziała na 
Skłodowskich i już nigdy nie 
będę sam w biznesie…

http://www.sklodowscy.pl/ak-
tualnosci/warto-wiedziec/z-
-pamietnika-ksiegowego-ze-
ro-podatku

Samochód odebrany przez 
OSP w Kuligowie 10 grudnia, 
został wstawiony do podzia-
łu bojowego, uwzględniony w 
programie SWD-ST i już może 
uczestniczyć w zdarzeniach. 

Doposażenie jednostek 
OSP w niezbędny sprzęt ratow-
niczy jest jednym z kluczowych 
punktów do realizacji w podnie-
sieniu bezpieczeństwa w gminie. 
Samochód jest w pełni dosto-
sowany do różnych warunków 
pogodowych, dzięki czemu jest 
niezawodny. W skład wypo-
sażenia wchodzą: autopompa, 
zbiornik na wodę o pojemności 
3000  dm3, zbiornik na środek 
pianotwórczy o pojemności 

300 dm3, działko: DWP 16 MO-
TO-TRUCK, szybkie natarcie: 
wodno-pianowe, długość węża 
60 m, sterowane ręczne i elek-
tryczne 4 zraszacze, wyciągarka 
elektryczna, osłona wyciągarki, 
kamera cofania, szuflady wysu-

wane, sprzęt łączności radiowej.
Powyższy zakup nie byłby 

możliwy do zrealizowania bez 
wsparcia środków zewnętrz-
nych. Fundusze udało się uzy-
skać od Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospo-

Informacje Gminy Dąbrówka

Nowy samochód ratowniczo-gaśniczy 
dla OSP w Kuligowie

Ochotnicza Straż Pożarna w Kuligowie zakupiła fabrycznie nowy samochód ratowniczo gaśniczy 
wraz z podstawowym wyposażeniem. Wartość zakupionego samochodu to ok. 760 tys. zł. 

Co Pani ma na myśli?
Niestety nie da się przy po-
mocy czarodziejskiej różdżki 
błyskawicznie zneutralizo-
wać wielomiesięcznych, a 
nawet wieloletnich błędów i 
zaniechań. Wyjaśnianie i na-
prawianie trwa często dłużej 
niż psucie. Nie wszyscy moi 
współpracownicy się spraw-
dzili, ale nie mam problemu 
z podejmowaniem decyzji, 
również kadrowych.

A co z Muzeum Bitwy War-
szawskiej w Ossowie? Uda 
się je wybudować?
To jest i było zadanie dla rzą-
du i budżetu państwa. Woło-
min musi robić wszystko, aby 
o tym przypominać. Teraz 
czas na decyzje władz pań-
stwowych. Zobaczymy. Czy 
osoby poszkodowane przez 
SKOK Wołomin doczekają 
się pomocy? W tej sprawie 
wystosowałam list do premier 
Beaty Szydło. Prawnicy urzę-
du już udzielają wsparcia.

Czy Wołomin zostanie przy-
łączony do Warszawy?
Rzeczywiście „wielka polity-
ka” puka do drzwi Wołomina. 
W latach 2010–2014 gmina 
Wołomin była miejscem pra-
cy dla całej rzeszy działaczy 
partii rządzącej, którzy teraz 
zajmują eksponowane stano-
wiska państwowe, również 

są parlamentarzystami. Czy 
wynika z tego jakaś korzyść 
dla Wołomina? Sprawa z Mu-
zeum Bitwy Warszawskiej 
pokazuje, że niespecjalnie. 
Teraz wracamy na czołówki 
gazet w kontekście kolejnych 
wyborów samorządowych i 
planów mieszania w ordy-
nacji wyborczej, podziale te-
rytorialnym itd. Poseł Jacek 
Sasin – szef komisji finansów 
publicznych, która opowie-
działa się przeciw pieniądzom 
na muzeum w Ossowie – w 
„Fakcie” przekonuje, że połą-
czenie Wołomina z Warszawą 
pozwoli na „sensowne pro-
wadzenie inwestycji, w tym 
kanalizacyjnych i wodocią-
gowych”. Wołomińskie PWiK, 
zarządzane przez Pawła Soli-
sa, doskonale działa bez rad 
posła Sasina. 

Poseł Uściński z PiS publicz-
nie ogłasza, że w wołomiń-
skim urzędzie działa gabinet 
tarota i wróżbiarstwa, były 
burmistrz Madziar drukuje 
ulotki straszące likwidacją 
MZO i wręcza partyjnym 
działaczom dyplomy za „na-
rażanie się na szykany ze 
strony władz Wołomina”, a 
w sąsiadującym Starostwie 
Powiatowym szykowane są 
kolejne przewroty. Nie prze-
szkadza Pani taka presja?
Przede wszystkim robię swo-
je. Bardzo poważnie traktuję 

zobowiązanie wynikające z 
zaufania, jakim obdarzyła 
mnie większość mieszkańców 
Wołomina. Czuję się burmi-
strzem wszystkich, również 
tych, którzy głosowali na 
innych kandydatów lub nie 
wzięli udziału w wyborach. 
Z mojej czteroletniej pracy 
zdam sprawozdanie w kolej-
nej kampanii. Nie ma mojej 
zgody na politykierstwo – 
samorząd ma wystarczająco 
dużo bieżącej pracy. Zawsze 
chętnie rozmawiam o spra-
wach programowych i wspie-
ram dobre pomysły, nie będę 
pomagać w walce o stołki.

A internetowy hejt… jak 
Pani sobie z tym radzi?
Przestałam się przejmować. 
Szkoda czasu na czytanie, a 
tym bardziej wchodzenie w 
polemikę. To walka z wiatra-
kami. Wróciłam natomiast 
do regularnego blogowania o 
sprawach Wołomina, ale nie 
tylko. Zapraszam na Radwa-
nEla.pl! 

W wywiadzie wykorzysta-
no pytania mieszkańców w 
ostatnim czasie najczęściej 
kierowane do burmistrz Wo-
łomina.

(materiał Urzędu Miejskie-
go w Wołominie: Informator 
„Nasz Wołomin”)

Na półmetku 
(dokończenie ze str. 1)

darki Wodnej, Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w War-
szawie, Komendy Głównej Pań-
stwowej Straży Pożarnej, Gminy 
Dąbrówka i Wspólnoty Grunto-
wej Wsi Kuligów.
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PRACA
• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 

Zielonce. Tel. 22 781 94 58
• Zatrudnię krawcową do szycia 

zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

• Sprzedam używane z Niemiec: pralki, 
lodówki, zmywarki, rowery, zamra-
żarki, piekarniki do zabudowy,   itp. 
Tel. 502 188 233 

• POSPRZĄTAM, UPRASUJĘ, UMYJĘ 
OKNA. TEL 888 943 351

Blacharza, zbrojarza, lakiernika do 
samochodów ciężarowych i innych. 
Trzy stanowiska. Tel. 883 395 015.

Mińsk Mazowiecki

Zatrudnię kierowcę Kategorii C. 
Praca w Wołominie i okolicach. 
Umowa o pracę, atrakcyjne wyna-
grodzenie. Zgłoszenia osobiste. 
PHU IMPERF. Wołomin, ul. Łuka-
siewicza 7d w godz. 8.00- 16.00. 
Tel. (22) 786 89 46

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

ZAKAR
Produkcja i sprzedaż materiałów 
budowlanych, płyt stropowych 

i  drogowych, kręgów betonowych, 
kostki brukowej i pustaków ściernych 

i innych materiałów.
ul. Weteranów 116 Radzymin

Tel. (22) 678 96 41,fax (22) 811 44 81
Tel. 504 017 593

e- mail: zakarwarszawa@wp.pl

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

BUTLE GAZOWE
gaz propan - butan, 11 kg.

DOSTAWA DO DOMU
tel. 692 780 033

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Remonty, wykończenia 
wnętrz, docieplenia poddaszy 
- profesjonalnie i terminowo - 

602-482-572

Auto części Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18Murarz z ekipą - dobre ceny 

i terminowość - 602-482-572

FILTRY do WODY
bezpłatne badanie 

tel. 783 509 003
NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośrednio, 
tel. 601 851 504

• Sprzedam hotel pracowniczy w Oku-
niewie. Powierzchnia 1150 m kw., 
powierzchnia działki 1400 m kw. 

  Tel. 660 795 386

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

Tanie spanie od 9 zł za dobę. 
Grupy od 6 osób. 

Kontakt i informacja: 
Tel. 22 787 82 03,

600- 500- 401

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Naprawa sprzętu AGD: pralki, zmywarki 
i piekarniki z dojazdem do klienta. Ra-
dzymin i okolice. Tel. 784  524 586

Przy Orlej
Gabinet Weterynaryjny

pon.-pt. 9.00 - 20.00, sobota 10.00 - 16.00
Ząbki, ul. Orla 20

Tel. (22) 799 23 35, kom. 505 077 525 
www.weterynarz-zabki.waw.pl

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl



O historii Ząbek opowie 

Mirosław Sobiecki
pasjonat historii , twórca serwisu historiazabek.pl,

 społeczny doradca burmistrza Ząbek ds. kultury.

Uniwersytet Otwarty w Ząbkach działa w ramach SPUO z Wołomina. Zajęcia na uniwersytecie 

odbywają się we wtorki o godz. 16.45, z przerwami wakacyjnymi i świątecznymi. Zajęcia na U.O. 

odbywają się pod patronatem Burmistrza Miasta Ząbki. Bliższych informacji udzieli Prezes 

Jadwiga Suk, tel. 510-236-436, e-mail: j.suk@wp.pl.

Wstęp wolny!

28 lutego 2017 r. 

o godz. 17:00

Burmistrz Miasta Ząbki 

zaprasza na 

Prelekcja odbędzie się w ramach wykładu inauguracyjnego, 

rozpoczynającego kolejny semestr działalności Uniwersytetu 

Otwartego w Publicznym Gimnazjum nr 1, ul. Harcerska 9         

w dniu:        


